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Največjo težavo, predvsem v tekmovanju članic in članov, predstavlja natrpan koledar 
tekmovanj, ob vse večjem številu reprezentančnih programov in tudi nezanesljivem koledarju 
MEVZE je potrebno veliko prilagoditev koledarja tekmovanj. Prav tako bo potrebno v bodoče 
upoštevati tudi npr. ¼ finalne tekme Evropskih pokalov, saj je vse bolj verjetno, da se bodo 
posamezni klubi uvrščali tudi tja.  
 
Velik problem predstavljajo tudi prestavitve tekem in čeprav je s pravilniki določen minimalni  
rok, do kdaj se lahko tekma prestavi, se najdejo posamezni klubi, ki tega ne upoštevajo, kar 
posledično predstavlja problem tako pri nasprotnikih, kot tudi pri sodnikih. 
 
Sodelovanje s klubi, kot tudi med klubi samimi, je po mojem mnenju v večini še vedno zelo 
dobro. Kot vsako leto, pa je seveda nekaj posameznikov, ki »ne poznajo« pravil, ko bi to 
ustrezalo njim. 
 
Za tekmovanja v mlajših kategorijah se, predvsem pri deklicah, prijavlja vse več ekip, tako da 
počasi zmanjkuje možnih terminov za izvedbo tekmovanja, še posebej ob dejstvu, da 
nekateri ne bi tekmovali ob praznikih, v vikendu pred in po počitnicah (neglede katerih). Pa 
vendar opažam, da klubi z dobrim sodelovanjem najdejo rešitve za vse terminske težave, še 
manj težav pa bi bilo, če bi se dogovarjali za prestavitve prej in ne tik pred terminom. 
 
V sezoni 2016/2017 je do sedaj v sistem za delegiranje sodnikov vnesenih že preko 4100 
tekem, kar je že samo po sebi zadosten podatek o potrebnih terminih za vse tekme.  
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